
Komisja Porządku Publicznego, Zdrowia, 
Spraw Społecznych i Samorządowych 

15 maja 2023 r. 
 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dzień dobry Państwu, bardzo serdecznie witam na posiedzeniu Komisji Porządku Publicznego, 

Zdrowia, Spraw Społecznych i Samorządowych w dniu dzisiejszym. 

Bardzo serdecznie witam Pana Prezydenta Macieja Gramatykę. Witam Szanownych Państwa, 
wszystkich gości i nas radnych. Jesteśmy w troszkę zmniejszonym składzie z czysto zdrowotnych 
powodów. Koleżanka nasza jest chora mocno i pan doktor niestety nie dojechał z Katowic, ale mamy 
quorum, także możemy podejmować uchwały. Bardzo proszę o odniesienie się do protokołu 
z posiedzenia Komisji z dnia 17 kwietnia. Czy są jakieś uwagi do protokołu? Nie widzę, w takim razie 
przechodzimy do punktu 4: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
miasta Tychy wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok.  Pan naczelnik Mrugała, 
bardzo proszę. 
 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Dzień dobry Szanowni Państwo, pokrótce te najważniejsze dane dotyczące zeszłorocznego budżetu. 

Plan dochodów po zmianach wszystkich zakończył się kwotą 1 028 905 069 złotych i został wykonany 

w 98 ponad procentach, czyli dokładnie dochody wykonane zamkną się kwotą 1 009 612 364 złote. Od 

strony wydatkowej wykonanie wyniosło 1 017 623 990 złotych i z odniesień do planu stanowiło 94% 

planu. Z tej kwoty tylko nadmienię, że wydatki majątkowe stanowiły ponad 210 000 000, czyli możemy 

sobie powiedzieć wprost, że co piąta złotówka wydana w zeszłym roku z budżetu miasta poszła na cele 

inwestycyjne. Wynik finansowy planowaliśmy zamknąć rok deficytem na poziomie ponad 53 000 000 

złote.  Ze względu na takie ukształtowanie dochodów i wydatków ten deficyt wyniósł zaledwie 8 000 000 

złotych i troszeczkę mamy ten wynik jeszcze przekłamany przez fakt, że w czwartym kwartale zeszłego 

roku od strony dochodowej utrzymaliśmy dodatkowe udziały w podatku dochodowym od osób 

fizycznych. Była to kwota prawie 29 000 000 złotych. I to była kwota, która wpłynęła do nas dodatkowo, 

a konto nowej subwencji rozwojowej, którą powinniśmy otrzymać w roku bieżącym. Gdybyśmy te środki, 

faktycznie, zamiast strona rządowa, gdyby nam je przekazała początkiem tego roku, a nie końcem 

zeszłego, w tym momencie ten deficyt faktyczny za zeszły rok powinien wynosić prawie 37 000 000, 

więc to wynikowo w sprawozdawczości tak naprawdę te 8 000 000 jest przekłamane. Faktyczny deficyt 

powinien wynieść 37 000 000 złotych. Jeśli chodzi o przychody z tytułu nowych pożyczek, kredytów, to 

zaciąga się tylko jedną ratę kredytu z Europejskiego Banku Inwestycyjnego na pokrycie kosztów 

wydatków majątkowych to było 24 500 000 złotych. Jeżeli z kolei chodzi o rozchody miasta, czyli spłaty 

wcześniej wyemitowanych obligacji, pożyczek i kredytów to ta kwota wyniosła ponad 37 500 000 złotych 

i tutaj tylko jedną rzecz chcę zaakcentować, że wykupiliśmy finalnie ostatnią obligację, które były 

emitowane w latach 2014-2015 na pokrycie kosztów realizacji inwestycji przez miasto, także tutaj już 

tak po prostu tu obligacji nie mamy. Dodatkowo jeszcze Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Warszawie częściowo umorzył nam pożyczkę, którą zaciągnęliśmy na budowę 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Jaroszowicach. Kwota umorzenia to jest ponad 600 000 złotych. 

Zadłużenie miasta na koniec roku wyniosło 108 572 697 złotych, było niższe od zadłużenia na koniec 

roku 2021 o ponad 13 i pól miliona złotych i oczywiście to zadłużenie w zdecydowanej większości wynika 

z kredytów i pożyczek, które były zaciągnięte w latach poprzednich na sfinansowanie wydatków 

majątkowych. Oczywiście mamy spełnione wszystkie wskaźniki wynikające z ustawy o finansach 

publicznych, także tutaj, że tak powiem realizacja budżetu przebiegała zgodnie z planem i pomimo tej 

sytuacji w zeszłym roku, też kryzysowej związanej z wybuchem wojny na Ukrainie, wszystkie zadania 

były realizowane planowo, nie ograniczaliśmy tutaj w żadnym zakresie budżetu na skutek tych działań. 

Jeżeli chodzi o zakres budżetu dzisiejszej Komisji, to może tylko tak ogólnie powiem. W dziale 

dotyczącym pomocy opieki społecznej i rodziny wydatkowaliśmy ponad 167 000 000 złotych, co 

stanowiło ponad 16% wydatków ogółem. Tutaj właściwie zadania te, co standardowo realizujemy co 

roku, czyli działalności i placówek miejskich i wypłata świadczeń stanowiły główne…główne środki, które 

były wydatkowane w tym dziale. Na obronę narodową, bezpieczeństwo publiczne i ochronę 

przeciwpożarową wydaliśmy ponad 22 000 000 złotych. To też standardowe działania, takie jak co roku.  

Ochrona zdrowia z kolei kosztowała nas w ubiegłym roku niecałe 7 000 000 złotych. 
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Szczegóły i takie z zakresów mają Państwo opisane w sprawozdaniu, więc jeżeli mają Państwo jakieś 

pytania, to zapraszam. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dziękuję bardzo, otwieram dyskusję, bardzo proszę. Kto z Państwa chciałby o coś zapytać? Widzę, że 

nie ma pytań. W takim razie przechodzimy do głosowania projektu uchwały. Kto z Państwa jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego 

miasta Tychy wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok?  Dziękuję bardzo, cztery 

osoby, jednogłośnie pozytywnie. Dziękuję Panu naczelnikowi, bardzo serdecznie. Przechodzimy do 

punktu 5: Sprawozdanie z prac Komisji Porządku Publicznego, Zdrowia, Spraw Społecznych 

i Samorządowych w 2022 roku. Jesteście Państwo w posiadaniu tego sprawozdania, bardzo proszę, 

czy są uwagi do tego sprawozdania? Czy wszystko się zgadza, bo byliśmy uczestnikami tej komisji. Ja 

przeglądałam, nie widziałam żadnych zastrzeżeń, w takim razie bardzo proszę o odniesienie się 

w głosowaniu do przyjęcia tego sprawozdania. Kto z Państwa jest za pozytywnym… za przyjęciem 

sprawozdania z prac Komisji Porządku Publicznego za rok 2022? Dziękuję bardzo. Przechodzimy do 

punktu 6: W sprawie przyjęcia projektu uchwały…, zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdań z działalności Komisji Rady Miasta Tychy w 2022 roku. Ten projekt uchwały zawsze nasza 

Komisja podejmuje, dodane do tego załączniki wszystkich Komisji na sesji, także kto z Państwa jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem tego projektu uchwały? Dziękuję bardzo. Przechodzimy do kolejnego 

punktu: Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Tychy dobre miejsce dla 

weterana”. Pana naczelnika poproszę.  

 

Naczelnik Wydziału Obywatelskiego Piotr Solik: 

Szanowni Państwo, 29 maja obchodzimy w całym kraju Dzień Weterana działającymi poza granicami 

kraju.  Mając na myśli weterana, mówimy tutaj o żołnierzach służących poza granicami kraju w misjach 

ONZ, NATO czy też Unii Europejskiej, ale nie tylko o żołnierzach, ale także uczestników grup 

poszukiwawczych państwowej straży pożarnej, policji czy straży granicznej. Zgodnie z ustawą 

o weteranach, tym żołnierzom czy też funkcjonariuszom przysługują pewne uprawnienia, jak na 

przykład w Tychach możliwość korzystania z basenu miejskiego za darmo, czy też z siłowni. Natomiast 

my chcemy naszym Programem iść trochę szerzej, trochę o krok dalej, chcemy dzięki koordynacji tego 

programu zbudować sieć punktów partnerskich, które umożliwiałyby weteranom korzystanie ze zniżek, 

czy też z innych płatnych usług. Ma to na celu nie tylko docenienie ich poświęcenia i służby dla kraju 

i budowanie autorytetu naszego kraju, ale też ułatwienie wejścia z powrotem do społeczności lokalnej 

często po wielomiesięcznej służbie w dość trudnych warunkach, często w warunkach bojowych. Ten 

program naprawdę nie tworzył, nie generowałby zbyt dużych kosztów, tylko koszty administracyjne 

i promocyjne ze względu na to, że każdy z weteranów ma legitymację weterana wydawaną przez 

Ministerstwo Obrony Narodowej i dzięki temu mogliby oni uzyskiwać zniżki w podmiotach partnerskich. 

Także uprzejmie proszę o Państwa wsparcie w tej sprawie. Mam nadzieję, że 29 maja będziemy mogli 

ogłosić, że Rada Miasta i Miasto uchwaliło taki program. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dziękuję Panu naczelnikowi. Otwieram dyskusję. Bardzo proszę. 

Radna Aleksandra Wysocka – Siembiga 

Ja mam pytanie. Znaczy mi się podoba ten projekt, ale chciałam zapytać, czy wiemy, ile osób może to 

dotyczyć i czy z jakimiś punktami już Państwo rozmawialiście, czy to jakieś takie…będzie ich dużo, 

mniej, więcej? Czy coś wiadomo?   

 

Naczelnik Wydziału Obywatelskiego Piotr Solik: 

Z szacunkowej liczby jaką uzyskaliśmy z Centrum Rekrutacji Wojskowej, oni mniej więcej też koordynują 

takie działania, w Tychach jest około 200 takich weteranów. Muszę się pochwalić, że tutaj obok mnie 

siedzi pan Łukasz Kaczmarski Główny Specjalista w Wydziale Spraw Obywatelskich, który też jest 

weteranem m.in. odbył misję na Wzgórzach Golan. Natomiast jeśli chodzi o punkty partnerskie, to tak 

kontaktowaliśmy się już z niektórymi tutaj firmami na terenie Tychów, wsparcie obiecały nam m.in. kluby 

GKS Tychy i Tyski Sport. Mamy kilku fotografów, którzy chcieliby uczestniczyć w tym programie, 2 kluby 
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fitness także cały czas oczywiście kontaktujemy się z nimi. Mam nadzieję, że tak się to rozwinie, jak 

Program Liczna Rodzina., więc z nimi się kontaktujemy.  

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Bardzo proszę, ktoś jeszcze z Państwa chciałby zapytać? Dziękuję bardzo, przechodzimy do 

głosowania. Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem tego projektu uchwały, bardzo proszę. 

Dziękuję bardzo. Jednogłośnie. Przechodzimy do punktu 8: Sprawozdanie z realizacji Programu 

współpracy miasta Tychy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2022. Bardzo proszę. 

 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 

Szanowni Państwo, materiały otrzymaliście tak myślę, że dość obszerne, więc dlatego tak pokrótce, 

żeby nie zabierać czasu. Jak Państwo wiecie, program współpracy miasta Tychy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w naszym 

mieście jest najważniejszym dokumentem, który reguluje współpracę, właściwie zasady współpracy 

miasta z organizacjami. Określa cele, założenia tej współpracy. Na jego podstawie na przykład możemy 

zlecać czy powierzać zadania organizacjom pozarządowym. I tak jak na przykład na podstawie 

programu oraz na podstawie ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, w zeszłym 

roku miasto ogłosiło 15 konkursów otwartych na 35 zadań i przekazało dotacje na ponad 8 000 000, 

natomiast w ramach małych grantów podpisaliśmy 14 umów na ponad 106 000 złotych. A na podstawie 

uchwały w sprawie określenia warunków trybu finansowania rozwoju sportu podpisaliśmy 41 umów na 

ponad 10 000 000 złotych. Ale współpraca z organizacjami pozarządowymi to nie tylko współpraca 

finansowa. W 2022 roku organizacje pomagały nam między innymi wspierać uchodźców z Ukrainy, 

pomagały nam organizować i prowadzić punkty wsparcia na osiedlu A, na Tyskich Halach Targowych.  

Uczestniczyły w imprezach miejskich takich jak Jarmark Bożonarodzeniowy, czy akcja Z nich jesteśmy 

dumni, czy w różnych imprezach sportowych. W ubiegłym roku również Tyskie Centrum Wolontariatu 

dostało pierwsze miejsce w konkursie „Śląskie Orły Wolontariatu” organizowanym przez Urząd 

Marszałkowski oraz otrzymało certyfikat "Miejsce przyjazne wolontariuszom” przyznawany przez 

Narodowy Instytut Wolności. W ubiegłym roku w mieście zarejestrowanych mieliśmy 272 organizacje 

i powstały 3 przedsiębiorstwa społeczne. Jeżeli macie Państwo jakieś pytania to chętnie odpowiem.  

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Bardzo proszę otwieram dyskusję. Nie widzę. W takim razie…bardzo dziękuję za przygotowanie 

materiału. Materiał jest obszerny, z resztą zawsze te materiały były wydaje mi się... jest czytany, bo 

wzbudza zawsze zainteresowanie, organizacje pozarządowe…zawsze wzbudzały zainteresowanie. 

Czy… w zasadzie my nie musimy nic przegłosowywać…tylko sprawozdanie, dobrze. Dziękuję bardzo.  

W punkcie 10 mamy: Sprawozdanie z realizacji Programu Polityki Senioralnej za rok 2022. Mamy 

również przygotowany bardzo szczegółowy i bardzo duży materiał. Przestudiowałam go, no wszystko 

to pięknie, ładnie. Bardzo proszę czy coś do tego dodamy jeszcze?   

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 

Ja myślę, że nie. Mogę tylko tutaj Państwu zapewnić, że wszystkie te działania w ramach tych rzeczy, 

które są zapisane w polityce senioralnej, cieszą się dość dużą popularnością wśród seniorów. Mam 

nadzieję, że tak zostanie, że będziemy rozszerzać ten wachlarz usług dla nich. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

No to widać. Nie wiem czy Państwo pamiętacie jak tworzyliśmy tą strefę..senioralną ile było różnych… 

bo to zewnętrzna firma nam wtedy, prawda, przygotowywała tą strefę ? Wiele było dyskusji na ten temat, 

że brakuje tam czegoś, jeszcze czegoś brakuje. Jak czytałam, to rzeczywiście jest to bardzo 

rozbudowane i wydaje mi się, że widać to w mieście też, że (niewyraźnie) musi bardzo wiele robić. 

Chyba, że macie Państwo jeszcze jakieś propozycje, jakieś uwagi, które można by było wnieść do tego 

to bardzo proszę. Nic. Dziękuję bardzo Pani naczelnik, serdecznie. Przechodzimy do punktu kolejnego: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/841/22 Rady Miasta Tychy z dnia 
24 listopada 2022 r. w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pod nazwą: „Wsparcie leczenia 
niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego – In vitro dla mieszkańców miasta Tychy na lata 
2022 - 2025”. Bardzo proszę, Pani naczelnik. 
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Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 

Szanowni Państwo, rozstrzygnęliśmy konkurs na program polityki zdrowotnej właśnie wspieranie 

leczenia niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego i ta oferta, którą wybraliśmy opiewa na 

nieco ponad 152 000. Jak wiecie, zabezpieczyliście Państwo w budżecie miasta 250 000 na ten rok. 

Stąd narodził się pomysł, żeby ogłosić drugi konkurs, żeby zwiększyć liczbę par przede wszystkim. 

Poprosiliśmy tutaj o opinię Agencję Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji, gdzie otrzymaliśmy 

pozytywną opinię, że możemy zwiększyć liczbę par i tutaj była jeszcze taka rzecz, że możemy dopuścić 

drugiego realizatora, ponieważ w konkursie może wygrać inna firma, też dostaliśmy zgodę i także nie 

mogę ogłosić tego konkursu, dopóki nie będę miała pozytywnej Państwa opinii, także bardzo proszę 

o pozytywną opinię. 

 

Zastępca Prezydenta ds. Społecznych Maciej Gramatyka  

Ja tylko dodam jeszcze, że tam ta zmiana wymaga, jest wymagana przez to, że w uchwale była wpisane 

25 par to jedna rzecz, a dwa wiemy, że 25 par już się zgłosiło. Jest lista rezerwowa, czyli są chętni. To 

nie jest tak, że nie wiemy, że są takie potrzeby, tylko po prostu wykorzystamy te pieniądze po to, żeby 

pomóc większej liczbie par. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Otwieram dyskusję. Dziękuję bardzo. To w takim razie przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa jest 

za pozytywnym zaopiniowaniem projektu tej uchwały? 3 osoby. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Jeden głos wstrzymujący. Bardzo dziękuję. 

I mamy odpowiedź na wniosek Komisji z posiedzenia w dniu 17 kwietnia dotyczący działań 

zmierzających do przygotowania realizacji programu leczenia otyłości u dzieci. Mamy odpowiedź pana 

prezydenta i odpowiedział, że tak, że będzie ta współpraca, czyli wniosek jest przyjęty do pracy nad 

nim. Przechodzimy do punktu przedostatniego: wolne wnioski i bieżące sprawy. Bardzo proszę.  

 

Radna Lidia Gajdas  

Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, ja chciałam wrócić do poprzedniej komisji, kiedy 

rozmawialiśmy na temat miejsca przy ulicy Wyszyńskiego, była meta. Wtedy przedstawiciel policji, jakby 

zapewnił nas, że zostanie nam przekazana informacja na temat interwencji podejmowanych w tym 

rejonie. Widzę, że Pan z policji jest. Teraz pytanie, czy takim dokumentem Pan dysponuje, że zostało to 

Panu przekazane i ja tak jeszcze gwoli informacji Państwu tylko powiem, że zaraz na następny dzień 

wystosowałam pismo do komendanta. Chodzi o budynek, który mieści się przy Wyszyńskiego, tak 

zwany to chyba wszyscy Państwo pokojarzycie, Skup Kultury.  No ten budynek on tam chyba przechodzi 

z rąk do rąk i teraz jest w posiadaniu niejakiej firmy Dom czy coś takiego, Domo Spółka z o.o. Nie wiem, 

czy Państwo przebywacie akurat w tym rejonie. Ja tam często chodzę, gdyż mieszkańcy mnie proszą. 

Ja zrobiłam tylko parę zdjęć. Słuchajcie, jeszcze takiego bałaganu chyba nikt w mieście nie widział, co 

się tam dzieje. Tam jest płot powyrywany, ludzie worzą tam jakieś świństwa, wysypują na tą działkę. 

Mieszkańcy mówią mi o tym, że znowu się tam pojawili…ci delikwenci. Nie wiem, bezdomni, pijacy i tak 

dalej. Prawdopodobnie właściciel mówi o tym, że tam do tego budynku już nie można wejść, bo jest 

zabite drzwi i okna deskami, no nie do końca, bo jednak chodzą tam, siedzą w środku. Ja zapytałam na 

spotkaniu komendanta straży pożarnej. W tym roku nie było zgłoszenia, aczkolwiek w roku ubiegłym 

chyba były cztery wyjazdy, bo tam się paliło. No miejsce naprawdę straszne i tutaj powiem szczerze, że 

oczekuję od policji, naprawdę będę do Państwa pisać, bo ci ludzie tam nie mogą żyć. A jak rozmawiałam 

z panem prezydentem, dyskutowaliśmy nad tym, aby być może coś tam z tymi sklepami, gdzie się 

sprzedaje ten alkohol, żebyśmy podjęli jakąś decyzję może. Ja nie mówię, że już, ale jakoś tak, żeby ci 

mieszkańcy też mogli spokojnie i normalnie żyć tak jak w innych częściach miasta. No i teraz wracam 

do tego pytania, czy Pan posiada jakąś informację dla nas odnośnie interwencji?  

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji w Tychach Tomasz Bielewicz 

Te interwencje miały być w odpowiedzi na pismo żeśmy skierowali do Państwa. Nie ma tam. Ilości tych 

interwencji nie mam.  Natomiast spróbuję jeszcze to ustalić i przesłać, jakiegoś maila bym prosił. Myślę, 

że w ciągu 2-3 dni zrobimy taki zestaw interwencji z tych… z tego miejsca. 

Radna Lidia Gajdas  

No ja widziałam w ostatnim czasie po piśmie, które wystosowałam to chyba w ciągu 3 dni widziałam 

tam chyba z 6 radiowozów, więc widać, że się coś stało i jeżdżą i nawet straż miejska jeździ.  No jest 
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tam ten problem, o którym myśmy tu z policją, przedstawicielem policji mówili dlatego, że ja się będę 

upierać jednak na wywożeniu tych delikwentów do Sosnowca, dlatego, że pouczenie dla takich ludzi nic 

nie daje.  Oni, jakby przepraszam za kolokwializm, ale nie czają tego, zostają na tym miejscu, przenoszą 

się do Parku Łabędzi, gdzie tam robią ten bałagan i wracają z powrotem tam, gdzie piją, no i ci 

mieszkańcy znowu ich mają, więc może to by był jeden pan, ja wiem, że może nie wiem, nie ma 

radiowozów, czy są jakieś problemy, ale no musimy jakoś z tego wybrnąć, żeby pomóc tym 

mieszkańcom. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji w Tychach Tomasz Bielewicz 

Jeżeli są podstawy, to wywozimy do wytrzeźwienia. Ewentualnie jak nie ma możliwości, to wtedy na 

(niewyraźne), ale to no są takie interwencje podejmowane. Tak jak mówię, jeżeli są podstawy. 

Radna Lidia Gajdas  

No ja byłam ostatnio tam świadkiem, ja zaraz mówiłam tutaj na komisji, obserwowałam całą sytuację, 

zrobiłam zdjęcia. No powiem Panu, że pan nie umiał chodzić nawet był rozebrany i biegał. Także już do 

takich konkretów nie będę przechodzić (niewyraźne). 

Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji w Tychach Tomasz Bielewicz 

Z tego co Pani mówi zachodziłyby okoliczności, żeby takiego delikwenta odwieść, on stwarza 

zagrożenie przynajmniej dla innych osób. 

Radna Lidia Gajdas  

Tak, oczywiście. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

A mnie wydaje mi się, że my dotykamy tematu ludzi, których nie zmienimy. To są ludzie, którzy już tacy 

są i myślę, że tacy już będą. Natomiast problemem dla mnie jest zgoda na to, że jest nagromadzenie 

tylu punktów alkoholowych wokół siebie i to jest problem. Oni mają to miejsce, gdzie mogą naprawdę 

robić, co chcą. Jeszcze teraz zobaczyłam, że na tym nie naszym parkingu, tylko tym przy…  ten pan, 

który tam ma tą budę przy kwiaciarni on się jeszcze bardziej, że tak powiem, rozpanoszył, te parasole 

już teraz sięgają prawie, że do połowy tego parkingu dziurawego, nawiasem mówiąc, bo on wygląda, 

tam jest dziura na dziurze, no to tam kwitnie życie nocne przecież. Tam, tam jest szaleństwo. 

Radna Lidia Gajdas  

No ten Pan akurat jest właścicielem Mety. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

No więc właśnie. 

Radna Lidia Gajdas  

Więc to się wszystko trochę pokrywa. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Tak najlepiej, gdyby sobie tam jeszcze…tam jeszcze ze 3,4 punkty niech wsadzi i będzie jako właściciel. 

Tylko pytanie jest, jakie my mamy na to wpływ, żeby takiego nagromadzenia nie było?  

Radna Lidia Gajdas  

Ja uważam no tutaj nie wiem, na pewno dział gospodarki czy prezydent, ale kluczowe są te interwencje 

policyjne. Ile tam było? Bo no jakąś podstawę trzeba mieć tak, jeżeli wygasa dana koncesja, no to jej 

po prostu nie przedłużymy, no bo coś trzeba zrobić. Nie wolno zostawić tych ludzi w takim miejscu, bo 

oni sobie z tym nie poradzą. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

No, ale koncesja nie wygaśnie tak o sobie, tylko muszą być stałe wzywania Państwa i tak dalej, muszą 

być interwencje, no innej opcji nie ma. Także ja sobie tego nie wyobrażam, żeby była inna opcja. 

Radna Lidia Gajdas  

Tak, ale one są Pani Przewodnicząca, czasowe, gdy się kończy, to znowu musi prawdopodobnie 

przedsiębiorca wystąpić o przedłużenie. Więc wtedy organ albo przedłuża, albo nie. No i tutaj myślę, że 

w połowie, no raczej to jest niemożliwe, ale przy końcu… To dobrze, ja Panu w takim razie podam maila. 
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Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Czy mamy jeszcze jakieś pytania?  

Radna Aleksandra Wysocka – Siembiga 

Korzystając z okazji, że Pan z komendy policji jest ja mam takie pytanie. Składałam interpelację 

dotyczącą ulic na Wilkowyjach. Chodziło o ulicę Graniczną, Murarską i Wałową. Bodajże tam się od 

jakiegoś czasu, właściwie od dłuższego czasu taka jakaś… jakiś nieciekawy zapach wydobywa. Ludzie 

nie wiedzą, co to jest. Źle się czują. Napisałem interpelację. Pan prezydent obiecał, że zwróci się do 

komendy policji, aby ustalić skąd to się wydobywa. Czy Pan może coś już w tym temacie wie? 

Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji w Tychach Tomasz Bielewicz 

Nie. Niestety nie, ale jeżeli … 

Radna Aleksandra Wysocka – Siembiga 

Dobrze, to będę czekać w takim razie. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dziękuję bardzo. Czy jeszcze mamy jakieś pytania? Nie mieliśmy żadnych… tutaj Komisja ma piękne 

tematy dzisiaj. Sporo sprawozdań, które można było odczytać z dokładnością. Także nie było 

problemów żadnych, uchwała budżetowa też nie budziła wątpliwości, także wynika z tego, że jesteśmy 

w punkcie 13, czyli zamknięcie posiedzenia. 

Zamykam posiedzenie Komisji Porządku Publicznego, Zdrowia i Spraw Społecznych na dzień 

dzisiejszy. Dziękuję. 
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